
ORG.0012.7.2019 

P R O T O K Ó Ł  Nr 9/2019 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 24 

października 2019 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 8.00 zakończyły się o godzinie 10.10. 

 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, 
2) Mieczysław Bartosiuk – Członek Komisji, 
3) Aleksander Putko – Członek Komisji, 
4) Grzegorz Wiktoruk – Członek Komisji. 

 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1) Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

2) Skarżący. 

 

   Posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

            Skarżący przed otwarciem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stwierdził, że 

Pan Kamil Grzyb nie jest Przewodniczącym Komisji i poprosił o pokazanie uchwały 

potwierdzającej wybór Przewodniczącego. Po odczytaniu dokumentu okazało się, że w treści 

uchwały wkradł się błąd pisarski.  

 

             Pan Krzysztof Staniszewski Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień i pokazał dokumenty 

potwierdzające, że głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji odbyło się zgodnie z prawem. Tytuł uchwały jest prawidłowy, natomiast w treści wkradł 

się błąd pisarski. Zaproponował poprawienie uchwały na najbliższej sesji Rady Gminy. 

 

              Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał protokół 

potwierdzający wybranie członków oraz przewodniczących poszczególnych Komisji. Zapewnił 

Skarżącego, że informacja o błędzie w uchwale zostanie przekazana do natychmiastowego 

poprawienia. W związku z zaistniałą sytuacją Przewodniczący Komisji wprowadził wniosek o 

przegłosowanie czy Komisja ma odbyć się w dniu dzisiejszym. W wyniku jawnego głosowania 

wniosek został przyjęty 3 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, w głosowaniu brało udział 4 

członków komisji.  

 

              Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb po otwarciu obrad 

zgłosił wniosek o wycofanie punktu 2 „Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-

Stacja” z porządku posiedzenia w związku z pismem Skarżącego z dnia 23.10.2019 r. o wycofanie 

skargi.  

(skarga w załączeniu) Zał. Nr 2. 

(pismo w załączeniu) Zał. Nr. 3. 

              



               Po szczegółowym przeanalizowaniu Przewodniczący posiedzenia Pan Kamil Grzyb 

poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku o wycofanie z porządku posiedzenia punktu 2. 

„Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy”.  

 

               W wyniku jawnego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie 4 głosami za, w 

głosowaniu brało udział 4 członków komisji. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

               W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia Pan Kamil Grzyb poddał pod 

głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianie. 

 

              W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 4 głosami za, komisja przyjęła porządek 

posiedzenia w następującym brzmieniu: 

1. Rozpatrzenie petycji dotyczącej Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów  

2. Rozpatrzenie skargi na działalność Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

             Do punktu 1-ego: 

 

             Petycję dotyczącą Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów przedstawił Pan Kamil 

Grzyb Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

(petycja w załączeniu) Zał. Nr 5. 

 

             Pan Krzysztof Staniszewski Sekretarz Gminy przedstawił i wyjaśnił zagadnienia petycji. 

 

             Uwag do omawianej petycji nie wniesiono. 

 

             W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Kamil Grzyb poddał 

pod głosowanie rozpatrzenie petycji dotyczącej Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 

 

              W wyniku jawnego głosowania komisja jednogłośnie 4 głosami za, w obecności 4 

członków negatywnie rozpatrzyła petycje. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Dyskusja: 

Skarżący – poinformował, że dieta wypłacana radnym powinna być za każde posiedzenie komisji.  

 

Pan Kamil Grzyb, Przewodniczący Komisji – poinformował, że jest to uregulowane Uchwałą Rady 

Gminy, w której paragraf 4 mówi, że radny otrzymuje jedną dietę za każdy dzień pracy. 

 

Skarżący – zapytał, dlaczego Przewodniczący Rady Gminy jest członkiem komisji?  

 

Pan Kamil Grzyb, Przewodniczący Komisji – poinformował, że nowe przepisy mówią, że 

Przewodniczący Rady Gminy może być członkiem komisji. 

 

              Do punktu 2-ego: 

 



              Skargę na działalność Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

Pan Kamil Grzyb Przewodniczący Komisji. Poinformował również, że będzie uczestniczył w 

posiedzeniu natomiast nie będzie brał udziału w głosowaniu.  

(skarga w załączeniu) Zał. Nr 7. 

 

               Pan Mieczysław Bartosiuk – członek komisji, poinformował, że obrady komisji 

rozpoczęły się z opóźnieniem, ponieważ skarżący zadzwonił o godzinie 7.55 po czym rozmawiał 

z przewodniczącym komisji około 20 minut. Rozpoczęcie komisji o punktualnej godzinie było 

niemożliwe.  

 

               Pan Skarżący – poinformował, że rozmawiał z pracownikiem biura rady 20 minut, a 

następnie z przewodniczącym kolejne 20 minut. Stwierdził, że przewodniczący komisji rozmawiał 

z Panem Wójtem i się naradzał. Zapytał, dlaczego przewodniczący komisji nie zgodził się na 

komisje w terenie? Problemem była droga i jej odkrzaczenie. 

 

               Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, poinformował, że pracownik biura rady 

przed godziną 8.00 zawiadomił, że Skarżący dzwoni i chce rozmawiać. Wyjaśnił, że do Pana Wójta 

poszedł w sprawie zaproszenia go do uczestniczenia w posiedzeniu komisji w celu wyjaśnienia 

skargi. W przeprowadzonej rozmowie telefonicznej wyjaśnił Skarżącemu, że złożona skarga 

dotyczy zachowania Pana Wójta i została źle sformułowana. Względem skargi złożonej przez 

Skarżącego nie jest zasadny wyjazd komisji w terenie.  

 

                Pan Skarżący – zapytał, że jeśli złoży 60 skarg to czy również komisja odbędzie się 2 

godziny przed wspólnym posiedzeniem komisji?  

 

                 Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, poinformował, że zwołuje posiedzenie na 

podstawie ilości materiałów do rozpatrzenia.  

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Kamil Grzyb 

poddał pod głosowanie rozpatrzenie skargi na działalność Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

              W wyniku jawnego głosowania komisja jednogłośnie 3 głosami za, w obecności 4 

członków uznała skargę za niezasadną. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie 

brał udziału w głosowaniu, gdyż skarga dotyczyła jego osoby.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

 

Jowita Radzikowska          Kamil Grzyb 

 

 


